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دیدار جامعه ورزش فارس
با خانواده شهدای ورزشکار 

 به مناســبت سوم خردادماه ســالروز آزادسازی خرمشهر و آغاز 
هفته کرامت، جامعه ورزش و جوانان فارس با خانواده شــهدای 
روزیطلب، شهیدان ورزشــکار دیدار و گفت وگو کردند و از مقام 

شامخ این شهدای والامقام ورزشکار تجلیل شد.
رئیس بسیج ورزشکاران اســتان فارس روز پنجشنبه در حاشیه 
این دیــدار در مصاحبه با ایرنا گفت:  ســوم خردادماه روز ایثار، 
مقاومت و ایستادگی جان برکفان اسلام است که با ریختن خون 

خود درخت آزاد دفاع از میهن اسلامی را آبیاری کردند.
شــکرالله مسکویی افزود:  سازمان بسیج ورزشــکاران و اداره کل 
ورزش و جوانان اســتان فارس در راســتای گرامیداشــت یاد و 
خاطره شهدای والامقام ورزشکار و انتقال فرهنگ ایثار و شهادت 

به جامعه ورزشکار استان، با خانواده معزز شهدا دیدار می کنند.
وی اضافه کــرد:  برای حضور پرشــور خانواده معظم شــهدای 
ورزشکار در کنگره بزرگ سرداران و ۱۵هزار شهید استان فارس 

که در سال جاری برگزار می شود، برنامه ریزی کرده ایم.
مسکویی تأکید کرد:  مراســم یادواره شهدای ورزشکار استان در 
قالب خانوادگی، محله محور در اســتان برگزار می شود و وظیفه 
خود می دانیم از همه ظرفیت ها برای شناساندن سیره و منش و 

زندگی شهدا به نسل جوان ورزشکار استفاده کنیم.
همچنین در این مراســم، معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و 
جوانان فارس هم اعلام کرد:  نفس کشیدن در مکانی که متبرک 

به نام و نفس شهدا بوده است، برای ما موجب افتخار است.
علیرضا امینازاده ادامه داد:  باید با اشاعه فرهنگ ایثار و شهادت و 
جهاد و مقاومت، یاد و نام شــهدای عزیز را گرامی بداریم و منش 
و سیره و زندگی و رشادت شهدا را سرلوحه کار خود قرار دهیم.

وی اضافه کرد:  برنامه داریــم با همکاری و محوریت هیئت های 
ورزشی و ورزشــکاران، مربیان و مدیران ورزشی آنها را با چنین 

فضای معنوی مأنوس کنیم.
رئیس اداره ورزش و جوانان شهرســتان شــیراز هم گفت:  زنده 
نگه داشتن یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای والامقام ورزشکار، 

از اولویت های اداره ورزش وجوانان شیراز است.
رحیم خداجو بیان کرد: همه مکان های ورزشی شهرستان شیراز 
با نصب تصاویر مبارک شهدای ورزشکار به تناسب رشته ورزشی 
برای حضور در کنگره بزرگ ســرداران و ۱۵هزار شــهید استان 

فارس آماده خواهند شد.
همچنیــن محمدحســین روزیطلب بــرادر شــهیدان والامقام 
محمدحســن، محمدجواد و محمدمحســن روزیطلب و متولی 
بیت الشهدای روزیطلب زندگی نامه و خاطرات برادران شهیدشان 

را بازگو کرد.
وی بیان داشــت:  متأســفانه تابلوی خوبی برای آیندگان و نسل 
جوان موجود جامعه ترسیم نکرده ایم و همانگونه که مقام معظم 
رهبری درمورد تهاجم و شبیخون فرهنگی دشمنان اشاره کردند، 
نســل جوان ما با الگوبرداری از دنیای غرب در دامن شــبیخون 
فرهنگــی قرار گرفته اند و امروز ما وظیفه داریم با جهاد تبیین و 
روشنگری جلو این تهاجم فرهنگی و جنگ ترکیبی که دشمنان 

قسم خورده مردم ایران ترسیم نموده اند را بگیریم.
روزیطلب اضافه کرد:  قطعاً خون شهدا نجات بخش این کشور امام 
زمان)عج( است و باید با کار فرهنگی و فعالیت جهادی و خدمت 
به مردم خصوصاً اقشار کم برخوردار جامعه در زمینه سازی ظهور 

حضرت ولی عصر)عج( و ادامه راه شهدا گام برداریم.
به گزارش ایرنا،  پاسدار شهید محمد حسن روزیطلب درعملیات 
فتح المبین، پاسدار شهید محمدجواد در عملیات کربلای پنج و 
طلبه بســیجی شهید محمدمحســن در عملیات خیبر به درجه 

رفیع شهادت نائل شدند.  

برای نخستین بار در کشور توسط هیئت نابینایان 
فارس انجام می شود

فراخوان مسابقه عکس سلفی
»من و خانواده ورزشی«

به گزارش روابط عمومی کمیته ورزش های همگانی هیئت 
ورزش های نابینایان و کم بینایان استان فارس، محمدرضا 
جعفری رئیــس کمیته ورزش های همگانــی نابینایان و 
کم بینایان استان فارس، ضمن تبریک دهه کرامت گفت: 
اهل بیت)ع( ستون های اعتقادی ملت ایران هستند؛ ملتی 
که همواره با تمســک و بهــره از کرامت بی پایان ائمه در 
دشــوارترین لحظات تاریخ سربلند بیرون آمده است. ماه 
ذی القعده و دهه کرامت با ولادت کریمه اهل بیت حضرت 
معصومه)س( شــروع شــئ و با ولادت شمس الشموس 
خورشید طوس به پایان می رسد؛ آن جا که آسمان و زمین 
از حضور اختران تابناک آســمان امامت و ولایت گلباران 

می شوند. 
ششــم ذی العقده در تقویم ملی، روز بزرگداشت حضرت 
احمد بن موسی شاهچراغ)ع( نام گذاری شده و به راستی 
که حرم مطهر شــاهچراغ)ع( مأمن دل های عاشقان اهل 
بیت)ع( اســت که از راه های دور و نزدیک به پابوس برادر 

گرامی امام رضا)ع( می آیند. 
وی افزود: به مناسبت این ایام خجسته، انجمن ورزش های 
همگانی هیئت ورزش های نابینایان و کم بینایان اســتان 
فارس با مساعدت جناب مراد پور رئیس هیئت ورزش های 
نابینایان و کم بینایان استان فارس بر آن شد تا فراخوان 
مسابقه سلفی من و خانواده ورزشی را در راستای پویایی 
و همدلی ورزشــکاران نابینا و کم بینــا و خانواده های این 

عزیزان برنامه ریزی و اجرا کند.
جعفــری افزود: جمع آوری آثار از تاریــخ ۶ خرداد تا ۱۵ 
خرداد ماه ۱۴۰۲ خواهد بود و پس از بررسی آثار به نفرات 

برتر هدایایی نقدی اهدا خواهد شد.
وی گفت: شــرکت کنندگان می توانند در اماکن ورزشی، 
تفریحی، پارک ها و منازل با پوشــش مناســب ورزشــی 
و رعایت شــئونات اســلامی تصاویر خود را به شــماره 

۰۹۳۳۹۱۱۰۶۲۸ در پیام رسان ایتا ارسال نمایند.
جعفری در پایان از همه نابینایان و کم بینایان درخواست 
کرد تا همه ســفیران سلامت باشند و برای همه نابینایان 
و کم بینایان این مســابقه را ارسال نمایند تا سایر عزیزان 

نابینا و کم بینا در این فراخوان شرکت نمایند.

گزینه ایرانی با کمک های پشت دروازه!گزینه ایرانی با کمک های پشت دروازه!

معمای داور دربی حل شدمعمای داور دربی حل شد
به نظر می رسد که فدراسیون فوتبال 
قصــدی بــرای تغییر نظــر خود در 
 زمینه انتخاب داور مسابقه فینال جام 

حذفی ندارد.
به گزارش فوتبــال ۳۶۰، فینال جام 
حذفی فوتبال ایران روز چهارشــنبه 
دهم خردادماه به میزبانی ورزشــگاه 
آزادی تهران میان تیم های استقلال 
و پرســپولیس برگزار خواهد شــد. 
اســتقلالی ها بعد از آنکه تیمشــان 
توانست در مقابل نساجی بردی ۴گله 
را به دســت بیاورد، در میکســدزون 
تصمیمات  علیــه  آزادی  ورزشــگاه 
کمیتــه داوران موضــع گرفتند و با 

اشــاره به اشــتباهات داوری در طول فصل اخیر، مدعی شدند که 
کمیته داوران باید به ســراغ انتخاب داور خارجی یا علیرضا فغانی 
برود. پرسپولیســی ها امــا در موضعی متفاوت، مدعی شــدند که 
تصمیم کمیته داوران برای آن ها قابل احترام اســت و حتی یحیی 
گل محمدی در نشســت خبری بعد از دیدار با هوادار که منجر به 
صعود سرخ پوشــان پایتخت به فینال جام حذفی شد، با حمایت از 
داوران ایرانی، مطرح شدن موضوع انتخاب داور خارجی برای فینال 
جام حذفی را بی احترامی به داوران ایرانی تلقی کرد و مدعی شــد 

که استقلالی ها اقدامی غیرحرفه ای انجام داده اند!
خداداد افشــاریان رئیس کمیته داوران، پیش تر نسبت به موضوع 
انتخــاب داور خارجی برای فینال جام حذفی واکنش نشــان داده 
و ایــن مســئله را تکذیب کرده بــود، اما همگان بعد از حواشــی 

روزهای گذشته، چشــم انتظار واکنش رئیس کمیته داوران بودند 
که افشاریان بدون تغییر موضع بار دیگر بر انتخاب داور ایرانی برای 
فینال جام حذفی تأکید کرد و مدعی شــد که این کمیته تصمیم 

خود را تغییر نخواهد داد.
فینال ایرانی با داور ایرانی!

افشــاریان در گفت وگویی تلویزیونی با اشاره به فصلی که گذشت، 
گفت: »لیگ ما بسیار فرسایشــی بوده است. هم در لیگ برتر هم 
لیگ دسته اول و دسته دوم. مسابقات با همه رفتارهای متعارف و 
نامتعارف و با اشــتباهات و قضاوت های خوب به این مرحله رسید. 
آنچه در ذهن من، رئیس و تمام ارکان فدراسیون وجود دارد، همین 
اســت. مدینه فاضله ما در این بازی این اســت که حق به حق دار 
برسد. کسی که جام می گیرد یا حذف می شود باید با بازی خودش 

باشد. پشت این مسئله نیتی نیست«.

رئیس کمیتــه داوران درباره انتخاب 
داور خارجی توضیــح داد: »بهترین 
تصمیم این است که یک داور خارجی 
بــرای فینال حذفی بیــاورم و خودم 
را پشــت او قایم کنم. کوتاه ترین راه 
و شــاید بهترین راه برای فدراسیون 
همین باشد. ولی فینال ایرانی با داور 
ایرانــی برگزار می شــود. این بازی با 
قضاوت داور ایرانی قضاوت می شود. با 
نتایج اخیر اســتقلال و پرسپولیس و 
به خاطر دربی قبل، این بازی بســیار 

حساس شده است«.
در انتظــار بازگشــت کمک هــای 

پشت دروازه
کمیته داوران فدراســیون فوتبال به نظر می رسد برای به حداقل 
رســیدن اشتباهات داوری در مسابقه دربی پایتخت در فینال جام 
حذفــی به دنبال انتخاب مجرب ترین گزینه اســت و گویا احتمال 
تغییر ترکیب داوری و اضافه شدن چند داور به تیم داوری مسابقه 
فینال جــام حذفی وجود دارد؛ مســئله ای که از ســوی خداداد 
افشاریان هم تأیید شد و به نظر می رسد طی روزهای آینده جزئیات 

بیشتر آن اعلام خواهد شد.
خداداد افشــاریان با اشاره به حساسیت مسابقه فینال جام حذفی 
گفت: »این بازی بسیار بســیار حساس است. سعی می کنیم یک 
کوبل قوی داوری بگذاریم و ریسک نکنیم. حتی اگر بشود دو کمک 
داور پشت دروازه می گذاریم و سعی می کنیم حق به حق دار برسد 

و کسی از بابت داوری نگرانی نداشته باشد«.

محمدرضا جوکار:
مربی ۴۲ساله فوتبال پایه شیراز، از معضلات فوتبال این شهر می گوید 
و اعتقــاد دارد که عدم همکاری بین مربیان، جلوی رشــد فوتبال و 

فوتبالیست ها را در این شهر می گیرد.
حمید غلامزاده متولد نهم دی مــاه ۱۳۵۹ و دارای مدرک مربیگری 
درجه C آسیاســت و می گوید: فوتبال خــودم را از زمین های خاکی 
عادل آباد شروع و ســپس در تیم های مرصاد و برق در تمام رده های 

سنی بازی کردم.
وی دربــاره دوران مربیگری خود نیز گفت: فعالیت مربیگری را از تیم 
یاران عادل آباد شــروع کردم و چندین قهرمانی در سطح شیراز دارم. 
ســپس در مدارس فوتبال تیرازیس، کیان، پیشــگامان و آسیا ادامه 
فعالیت دادم و حدود پنج سال نیز در خدمت تیم شهید وفایی در لیگ 
یک جوانان کشور، امیدهای مناطق و بزرگ سالان استان بودم. سپس 
در تیم آبی پوشان شیراز ادامه فعالیت دادم و به همراه این تیم قهرمانی 
در لیگ شــیراز را تجربه کردیم و صعود به دور پایانی امیدهای کشور 
را نیز جشن گرفتیم. ضمن اینکه همراه با تیم یاران عادل آباد چندین 

قهرمانی محلات را کسب کرده ام.
غلامزاده در خصوص وضعیت حاکم بر فوتبال شیراز گفت: با توجه به 
اینکه نزدیک به ده ســال در خدمت فوتبال پایه این شهر هستم، باید 
بگویم شــرایط خوبی وجود ندارد. از لحاظ سخت افزاری که نداشتن 

زمین مناسب برای برگزاری مسابقات و تمرینات تیم های پایه از جمله 
مشکلات همیشگی فوتبال پایه بوده است. 

وی افزود: یکی دیگر از مشکلات فوتبال فارس این است که همکاری 
لازم جهت تبادل بازیکن برای معرفی به تیم های بهتر انجام نمی شود 
و اکثر تیم ها به فکر درآمدزایی و منافع شــخصی خود هســتند. عدم 
همکاری بین مربیان اســتان یکی از مشــکلات فوتبال پایه اســت و 
امیدوارم با آمدن آقای قنبری و تلاش های شبانه روزی آقای حسینی، 

فوتبال شهر و استانمان به روزهای خوب گذشته برگردد. 
این مربی جوان و در عین حال باتجربه اظهار داشت: من به نوبه خودم 
در تلاش هستم که بتوانم قدم کوچکی برای جوانان شهرم بردارم. اما 
فوتبال شــیراز زمانی می تواند به موفقیت برسد که حمایت از مربیان 
بومی، پاک و درســتکار، کسانی که عاشــق خدمت کردن به جوانان 
شــهرمان هستند، در دســتور کار قرار بگیرد. ان شــاءالله هیئت های 
فوتبال شیراز و استان با گذاشتن کلاس های دانش افزایی مربی گری با 

مدرسان قوی، بتوانند به رشد سطح فنی مربیان کمک کنند.
 وی در پایان گفت: باید از آقای وفایی که همیشه من را موردحمایت 
خود قرار دادند و از تمام همکارانم که در این چند سال کنار همدیگر 
بودیم، تشــکر کنم. از آقایان مجید حقوقی، مصلایی، دریاب، علوی، 
قاسمپور، شایان، نوری، جوکار، موسوی، سنجانکی و چوگانی صمیمانه 

سپاسگزارم. 

رئیس فدراســیون کاراته ضمن اشــاره بــه برنامه های 
تیم های ملی بزرگ ســالان جهت حضور در رقابت های 
قهرمانی آســیا، قهرمانی جهان و بازی های آســیایی و 
همچنین اعزام تیم زیر ۲۱ ســال به مسابقات وردگیمز 
عربستان در ســال جاری گفت: انرژی مثبت افتخارات 

تیم کاراته کشور به تیم های ملی تزریق خواهد شد.
بــه گزارش ایرنــا، رئیس فدراســیون کاراته شــامگاه 
چهارشــنبه در حاشیه بازدید از خانه کاراته فارس واقع 
در ورزشــگاه پارس شیراز با اشاره به گسترش و توسعه 
کمی کاراته بیان کرد: با اســتفاده از ظرفیت انســانی 
جامعه کاراته حرکت در ســطح کشــور باید به سمت 
توســعه کیفی پیش رود تا شــاهد ظهور استعداد های 

بیشتری در تمامی ابعاد کاراته کشور باشیم.
سیدحســن طباطابایی، با تأکید بر ضروت تکمیل خانه 
کاراته فارس گفت: با افتتاح و بهره برداری از آن شــاهد 
رشد روزافزون این رشته ورزشی در سطح استان فارس 

خواهیم بود.
او با اشاره به قدمت و تاریخ کاراته استان فارس، آن را درختی تناور در 
کاراته کشــور توصیف کرد و گفت: استان فارس توانایی درخشش در 

تمامی سطوح کاراته ایران و جهان را دارد.
وی اضافــه کرد: یکی از مهم ترین ظرفیت های کاراته اســتان فارس، 
زنده یاد نوید محمدی نخســتین مدال آور طلای تاریخ کاراته ایران در 
المپیک جوانان بود که داغ ازدست دادن او همواره بر دل خانواده کاراته 

ایران خواهد ماند.
طباطبایــی افزود: به منظور زنده نگه داشــتن یاد و خاطره آن قهرمان 
فقید، فدراسیون کاراته مسابقات بین المللی در مردادماه سال جاری با 

نام زنده یاد نوید محمدی جام برگزار خواهد کرد.
رئیس فدراسیون کاراته با تأکید بر حفظ همدلی و هم افزایی در سطح 
کاراته استان فارس، بیان کرد: با وجود بیش از ۱۸هزار کاراته کا تحت 
پوشــش هیئت، مدیریت بر این جامعه آمــاری امری خطیر از جهت 
تعدد و کثرت نظرات و آرا و لذت بخش به دلیل کســب دستاورد ها و 

بهره مندی از این ظرفیت ارزشمند است.
طباطبایــی وجود مربیــان قهرمان پروری نظیر بــرادران محمدی و 

داوران ارزشمندی همچون اکبر خیری پور، کیکاووس سعیدی، جعفر 
حیدری و فرشــته محمودآبادی را نشــانه توانمندی کاراته فارس در 
تمامی زمینه ها دانســت و خواستار اســتفاده حداکثری هیئت از این 

توانمندی ها در سایه وفاق شد.
او به کسب مدال طلای لیگ جهانی کاراته وان توسط شیما آل سعدی 
از فارس اشــاره کرد و اظهار داشت: این ظرفیت ها استان فارس را به 
نقطه ای قابل اتکا و اعتماد برای درخشــش در تمام عرصه ها تبدیل 

کرده است.
رئیس فدراسیون کاراته در بخش دیگری از سخنان خود ضمن اشاره 
به برنامه های تیم های ملی بزرگ ســالان جهت حضور در رقابت های 
قهرمانی آســیا، قهرمانی جهان و بازی های آسیایی و همچنین اعزام 
تیم زیر ۲۱ سال به مسابقات وردگیمز عربستان در سال جاری گفت: 
در صــورت همگرایی حداکثری در کاراته کشــور، انرژی مثبت آن به 
تیم های ملی تزریق خواهد شد و این امر موجب می شود در رقابت های 

پیش رو شاهد درخشش قهرمانان تیم ملی در تمامی رقابت ها باشیم.
وی همچنین در دیدار با پیشکسوتان کاراته فارس بیان داشت: توسعه 
و پیشــرفت کاراته کشور ریشــه در موهای سپید پیشکسوتان دارد و 

حفظ حرمت کسانی که ریشه های درخت تنومند کاراته 
کشور هستند، از وظایف فدراسیون و هیئت های سراسر 

کشور است.
همچنین سرپرســت معاونت توســعه ورزش اداره کل 
ورزش و جوانان فارس هم در حاشــیه مجمع ســالیانه 
هیئــت کاراته گفت: این رشــته در فــارس با توجه به 

افتخارات کسب شده، جایگاه ویژه ای دارد.
علیرضا امینازاده افزود: انضباط مالی هیئت های ورزشی 
بایــد به تصویــب اعضای مجمع هیئت برســد تا اداره 
کل ورزش و جوانــان نیز بتواند بودجه لازم را بنا براین 

مصوبات به هیئت ها تخصیص دهد.
از ایــن رو برگزاری مجمع ســالیانه هیئت هــا از اهم 
برنامه هــای معاونت توســعه ورزش قهرمانی اداره کل 

ورزش و جوانان استان است.
همچنین رئیس هیئت کاراته اســتان فارس هم گفت: 
هم اینک ۱۸هزار ورزشکار سازمان یافته در کاراته فارس 
فعال هســتند که پرجمعیت ترین هیئت های ورزشــی 

استان و کشور به شمار می رود.
احمــد مبارکی تأکید کــرد: ۱۵ تختــه تاتامی )تشــک کاراته( به 
شهرســتان های فارس اختصاص یافته است که در این زمینه هیئت 

کاراته فارس در سطح کشور پیشرو است.
رئیس هیئت کاراته از اختصاص ۲۰ خانه کاراته در سطح استان خبر 
داد و گفــت: هم اینک مهم ترین مطالبه جامعه کاراته اســتان فارس 
بهره برداری از ســالن اختصاصی خانه کاراته در ورزشگاه پارس شیراز 
اســت که عملیات اجرایی آن خاتمه یافته و منتطر تحویل اداره کل 

ورزش و جوانان فارس به هیئت کاراته هستیم.
همچنین رئیس فدراسیون کاراته و اعضای مجمع با حضور در آرامگاه 
زنده یاد نوید محمدی، یاد و خاطره این قهرمان ارزنده المپیک جوانان 

را گرامی داشتند.
به گــزارش ایرنا، زنده یــاد نوید محمدی قهرمــان کاراته المپیک 
۲۰۱۸ آرژانتین ۱۶ خردادماه ۹۸ بر اثر واژگونی خودرو در شــیراز 
دار فانی را وداع گفت و جامعه ورزش فارس و کشــور را به ســوگ 

نشاند. 

مربی فوتبال پایه شیراز:

ارتباط مطلوبی بین مربیان شیرازی وجود ندارد

دورنمای امیدبخش کاراته ایران در سطح جهان و آسیا 

 تزریق انرژی مثبت به تیم های ملی

مسئول هیئت وزنه برداری و انجمن کراس فیت فارس 
خبر داد:

طرح استعدادیابی به صورت جامع 
اجرا می شود

راه اندازی سامانه الکترونیک برای ورزشکاران

نایب رئیس هیئت وزنه برداری و رئیس انجمن کراس فیت 
اســتان فارس، از اجرای دو طرح جدید در این دو رشته 

ورزشی و در آینده نزدیک خبر داد.
به گزارش شــیرازنوین، محمــد هاشــم پور در این باره 
اظهار داشــت: راه اندازی سامانه جامع الکترونیکی هیئت 
وزنه برداری و همچنین انجمن کراس فیت استان، یکی از 
نخستین برنامه های ما در بدو امر است؛ سامانه ای که در 
آن، تمامی اعضای خانواده بزرگ این دو رشته ورزشی در 
استان فارس ثبت نام خواهند کرد و بدین ترتیب اطلاعات 

تمامی فعالان این عرصه در دسترس خواهد بود. 
وی درباره دیگر طرح مهم اجرایی گفت: نخبه پروری یکی 
از اولویت ها و اهداف مهم ما در رشته مدال آور و المپیکی 
وزنه برداری محسوب می شود که پیش زمینه دستیابی به 
این هدف، یافتن اســتعدادهای مناســب برای این رشته 

ورزشی و سپس کمک به رشد آنهاست.
نایب رئیس هیئت وزنه برداری اســتان فارس افزود: ما در 
نظر داریم که با اســتفاده از پتانسیل بالای پیشکسوتان و 
کارشناسان وزنه برداری استان، کارگروهی منسجم تحت 
عنوان »کمیته استعدادیابی نوین« تشکیل داده و به طور 
مداوم و فعال و با بهره گیری از علم روز، کار در این زمینه 

را پیگیری خواهیم کرد.
رئیس انجمن کراس فیت استان همچنین تأکید کرد که 
طرح جامع اســتعدادیابی در این رشته پرمخاطب نیز با 

قوت و جدیت دنبال خواهد شد.

غفور رسماً به تیم رومانیایی پیوست

امیر غفور با عقد قراردادی به تیم والیبال راپید بخارست 
رومانی پیوست. به گزارش فارس، امیر غفور، پشت خط زن 
والیبــال ایران که فصل گذشــته همراه با تیم شــهداب 
توانست عنوان قهرمانی لیگ برتر و ارزشمندترین بازیکن 
این دوره از مسابقات را کسب کند، رسماً به باشگاه راپید 

بخارست رومانی پیوست.
غفور به همراه شهداب در جام باشگاه های آسیا هم حضور 

داشت که در نهایت به مقام چهارم دست یافتند.
این بازیکن ۳۲ساله ســال ها سابقه پوشیدن پیراهن تیم 

ملی را در کارنامه دارد.

سرپرست معاونت توسعه ورزش اداره کل ورزش و 
جوانان فارس:

برگزاری مجمع سالیانه هیئت ها
از برنامه های ویژه ماست

امینازاده سرپرســت معاونت توسعه ورزش  علیرضا 
اداره کل ورزش و جوانان اســتان فــارس، در جمع 
اعضــای مجمع هیئت کاراته فــارس گفت: انضباط 
مالی هیئت های ورزشــی در وهله اول می بایســت 
بــه تصویب اعضــا مجمع هیئت برســد و از این رو 
برگزاری مجمع ســالیانه هیئت ها از اهم برنامه های 
معاونــت توســعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان 

استان است.
بــه گــزارش روابط عمومــی هیئت کاراته اســتان، 
امینازاده ضمن اشــاره به اهمیــت برگزاری مجامع 
ســالیانه هیئت های ورزشــی تأکید کــرد: انضباط 
مالی هیئت های ورزشــی در وهله اول می بایســت 
به تصویب اعضای مجمع هیئت برســد تا اداره کل 
ورزش و جوانــان نیز بتواند بودجه لازم را بنا بر این 
مصوبــات به هیئت هــا تخصیص دهــد و از این رو 
برگزاری مجمع ســالیانه هیئت ها از اهم برنامه های 
معاونت توســعه ورزش قهرمانــی اداره کل ورزش و 
جوانان استان است. وی با تأکید بر برگزاری نشست 
تخصصی هیئت های استان جهت هدف گذاری کمی 
و کیفــی آنها با این معاونت تصریح کرد: از این پس 
بنا بر تصمیم اتخاذشــده در معاونت توســعه ورزش 
اداره کل ورزش و جوانان اســتان، بودجه لازم جهت 
حمایت از هیئت های ورزشــی بنا بــر مصوبات این 

نشست ها تخصیص خواهد یافت.


